

中国科学院作者 ACM OA 发文指南

Welcome to ACM's eRights process! ACM requires that the information for each author and paper title on the ACM Rights Form precisely match what is on the final version of your paper. The information includes each author's name, each author's affiliation, each author's email address, and the order of the authors on your paper. For Proceedings and Conferences, the edit screen allows the corresponding author to make any updates to the author information and the paper title to match what is on your final paper.

欢迎来到 ACM 的 eRights 流程! ACM 要求 eRights 表格中填写的每位作者的信息及文章信息需要与最终版本文章中的相关信息一致。这些信息包括每位作者的名字、每位作者的隶属机构、每位作者的邮箱以及作者排序。对于会议及会议录文章,编辑页面允许通讯作者对相关作者和文章信息进行编辑和修改,确保同最终版文章的相关信息保持一致。

注意: 页面中所有标注“*”均为必填项。

第一步: 核查/添加论文详细信息

Paper Details

* Title: TESTPAPER- Creating IoT-ready XR-WebApps with Unity3D
 Subtitle:
 * Paper Type: Full Paper
 Manuscript #: blah4
 ACM Paper #: 10877.20
 DOI: https://doi.org/10.1145/3371021.3425699

默认为“全文”

Original Author List: Philipp Fleck,Dieter Schmalstieg,Clemens Arth
Current Author List: Philipp Fleck:Miller College;Dieter Schmalstieg:CMU;Clemens Arth:Carnegie Mellon University;Jack Nicholson:Somerville University

第二步: 编辑/添加作者及机构信息

1. 通讯作者

默认的通讯作者; 如需变更通讯作者, 需要勾选下方其他“Co-author”前的圆圈进行变更。

Corresponding Author: Philipp Fleck
 First Name: Philipp
 Last Name: Fleck
 ORCID:
 Profile ID:
 Middle Name:
 * Email: johnjohnjohnkennedy@h
 Client #:
 Affiliation 1
 * Institution: Miller College
 Dept / School / Lab:
 * City: Pittsburgh
 State / Province:
 * Country / Region: Ukraine
 Add Second Affiliation

一定要用中科院院所邮箱, 可直接通过邮箱后缀进行机构认证

机构名称一定要写准确, 如果后期机构认定出现问题, 可通过机构名称清洗数据进行认定

2. 共同作者

Co-Author ▲▼ Dieter Schmalstieg 🗑️

First Name: Middle Name:

* Last Name: ⓘ * Email:

ⓘ ORCID:

ⓘ Profile ID:

ⓘ Client #:

ⓘ **Affiliation 1**

* Institution:

Dept / School / Lab:

* City:

State / Province:

* Country / Region:

共同作者一般不止一个，只需依次添加“Affiliation 2”“Affiliation 3”信息

3. 作者信息确认

上述信息填写完毕后，需要在页面底端进行信息的确认：

As a published ACM author, you and your co-authors are subject to all [ACM Publications Policies](#), including [ACM's new Publications Policy on Research Involving Human Participants and Subjects](#).

I have verified that all details pertaining to this paper and its authors are correct and these data will be used in the published PDF, HTML, and citation page output for the ACM Digital Library.

-勾选“确认上述所有文章和作者信息无误，并同意上述信息和数据用在 ACM DL 导出的 PDF、HTML 及引用页等文件中”

I have verified that all details pertaining to this paper and its authors are correct and these data will be used in the published PDF, HTML, and citation page output for the ACM Digital Library.

-只有进行了确认勾选，才可以进行下一步 eRights 表格的填写。

第三步：e-Rights 表格填写

1. 权利选择



Rights Options

Title of ACM work: **TESTPAPER- Creating IoT-ready XR-WebApps with Unity3D**
Submission ID: **blah4**
Authors: **Philipp Fleck:Miller College;Dieter Schmalstieg:CMU;Clemens Arth:Carnegie Mellon University;Jack Nicholson:Somerville University**

[edit title/author](#)

Title of ACM publication: **Craig-Boris '19: Craig's test event for Boris LaTeX Code 2 Proceedings**

Your paper "TESTPAPER- Creating IoT-ready XR-WebApps with Unity3D" was accepted for the Craig-Boris '19 conference. You must formally grant permission to ACM to publish this contribution before ACM can proceed with production.

Through an agreement between EIFL - Ukraine and ACM, all affiliated corresponding authors can make their articles Open Access at no additional cost. The rights provided by this agreement enable you to retain your copyright and have a Creative Commons license assigned to your article, providing for worldwide open readership as well as computational and other uses. To confirm your participation in this program:

通过与 ACM 之间的协议，该机构所有隶属通讯作者可以在不增加费用的情况下使他们的文章成为“开放获取”文章。该协议使您能够保留您的版权，并为您的文章分配一个知识共享许可，向全球读者开放访问，以及计算机和其他用途。请确认您参与此计划：

- Select **Institutionally Paid Open Access** from the list of rights options below
从下面的权利列表中选择**机构付费的开放获取**
- As per ACM publications' policy, you and your co-authors have the option to choose from any rights choices afforded to all authors of ACM published works.
根据ACM出版物的政策，您和您的共同作者有权选择ACM出版作品的作者享有的任何权利

What rights do you want to grant ACM?
您想授予ACM什么权利？

- Institutionally Paid Open Access** - The authors retain all rights to the work and give ACM non-exclusive permission to publish. This option allows the authors to display their choice of Creative Commons license on the work (license details below).
机构付费开放获取 --作者保留对作品的所有权利，并给予ACM非独家的出版许可。该选项允许作者在作品上显示其选择的知识共享许可（许可详情见下文）。
- Exclusive License to Publish** - The authors retain copyright to the work and give ACM an exclusive license to publish. This option gives ACM the right, but not the obligation, to defend the work against improper use by third parties.
独家出版许可 - 作者保留作品的版权，并给予ACM独家出版许可。这种选择使ACM有权利（但没有义务）保护作品不被第三方不当使用。
- Copyright Transfer** - The authors transfer the copyright of the work to ACM. This option gives ACM full rights and permissions to the work, which includes an obligation to defend the work against improper use by third parties.
版权转让 - 作者将作品的版权转让给ACM。该选项赋予ACM对作品的全部权利和权限，其中包括保护作品不被第三方不当使用的义务。

只有选择“机构付费的开放获取”，才会有后续 CC 协议的选择

2. CC 协议选择



Using the options below, select your preferred Creative Commons license in order to fully enable computational uses and other productive reuses of your work. You may use the radio buttons (circular) and tick boxes (square) to change the license type. The icon for the license you've chosen, and a link to more details about the license, appears below the tick boxes.

使用下面的选项，选择您喜欢的知识共享协议，以充分实现您的作品的数字化和其他创造性再利用。可以使用单选按钮（圆形）和复选框（方形）来改变许可类型。您所选择的许可证的图标，以及关于该许可证的更多细节的链接，会出现在勾选框的下方：

CC BY is the preferred and default Creative Commons license for your institutionally funded Open Access article. As part of the agreement between and ACM, whichever license you choose will be added at no cost to you.
CC BY是机构资助的开放获取文章的首选和默认的知识共享许可。作为与ACM之间协议的一部分，无论您选择哪种许可，都将免费为您添加。

To learn more about Creative Commons licenses and which is appropriate for your work, please visit <https://creativecommons.org/about/cclicenses/>. The Creative Commons license you select will be displayed on the published version of your paper in the ACM Digital Library.

要了解更多关于知识共享许可的信息，以及哪种许可适合您的作品，请登录 <https://creativecommons.org/about/cclicenses/>。您选择的知识共享协议将显示在您在ACM数字图书馆的论文的出版版本上。


如发现上述信息需要编辑修改，点击此处


CC license No CC license CC0


Allow Remixing

Prohibit Commercial Use

Require Share-Alike

 允许他人修改

 禁止他人商业使用

 要求他人以相同方式共享



This work is licensed under a [Creative Commons Attribution International 4.0 License](https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/).

proceed

点击“proceed”完成 e-Rights 确认

第四步： 进入最后一步“ACM 许可发表表”

ACM Permission Release Form

[Glossary](#)

Title of non-ACM work: TESTPAPER- Creating IoT-ready XR-WebApps with Unity3D
Submission: blah
Authors: Philipp Fleck;Miller College;Dieter Schmalstieg;CMU;Clemens Arth;Carnegie Mellon University;Jack Nicholson;Somerville University
[edit title/author](#)

Type of material: full paper; supplemental material(s)
Title of ACM publication: Craig-Boris '19: Craig's test event for Boris LaTeX Code 2 Proceedings

Grant Permission

As the owner or authorized agent of the copyright owner(s) I hereby grant non-exclusive permission for ACM to include the above-named material (the Material) in any and all forms, in the above-named publication.

I further grant permission for ACM to distribute or sell this submission as part of the above-named publication in electronic form, and as part of the ACM Digital Library, compilation media (CD, DVD, USB) or broadcast, cablecast, laserdisc, multimedia or any other media format now or hereafter known. (Not all forms of media will be utilized.)

If your paper is withdrawn before it is published in the ACM Digital Library, the rights revert back to the author(s).

Yes, I grant permission as stated above.

Multiple Author Submission Options

I am submitting this permission and release form on behalf of all co-authors
 I **cannot** submit this permission and release form on behalf of all co-authors

Membership Options

We could not find your email address johnjohnjohnkennedy@hq.acm.org linked to a membership record. If you are an ACM member, please provide the email address you use for your membership below:

My Membership email address is:

If you are not a member, please join now for the special introductory rate of only \$75 - that's 25% off our regular professional membership dues.

- ACM Professional Membership plus unlimited access to the ACM Digital Library - \$149 (save 25%, normally \$198)
- ACM Professional Membership-\$75 (save 25%, normally \$99)
- I do not wish to join ACM at this time

页面所有信息确认无误后，即可点击“Submit”完成提交